

The said Resolutions being then read by the Clerk, were as follows :

RESOLVED, That neither the Legislative Council nor the Assembly possess any Legislative power or authority, but what is vested in them by the Act of the 31st Geo. III. cap. 31, commonly called the Constitutional Act, to be exercised by each House only in concurrence with the other, and sanctioned by the King's Most Excellent Majesty, through the Governor, Lieutenant-Governor, or Person administering the Government of this Province.

RESOLVED, That neither the Legislative Council nor the Assembly possess any power of appointing to office ; but the same, by the principles and practice of the Constitution, is inherent in and exercised by the Crown.

RESOLVED, That it is the bounden duty of the Legislative Council, as a co-ordinate and permanent Branch of the Legislature, established by the abovesaid Act, to oppose the assumption of Legislative power or authority, unwarranted by the Constitution of this Province, whenever attempted.

RESOLVED, That the Resolutions of the Assembly, requesting *Joseph Marryat*, Esquire, to act as an authorized Agent for this Province, to attend to the interests of this Colony, and communicate with His Majesty's Ministers on all points relating thereto, as he may be instructed by the Assembly, or as occasion may require, are a dangerous assumption of Legislative power by the Assembly alone, without the concurrence of the other Branches of the Legislature, and an attempt at appointment to office, in direct breach and violation of the Constitution of the King's Prerogative, and of the rights and privileges of this House, and tend to subvert the Constitution of this Province.

RESOLVED, That a copy of the preceding Resolutions be presented to His Excellency the Governor in Chief, with an humble Address, to assure His Excellency of the fixed determination of this House to support the Constitution of this Province, as by Law established—the Prerogative of the Crown—and the Independence of the Legislative Council ; and to request that His Excellency will be pleased to lay these resolutions and assurances of the Legislative Council at the foot of the Throne, in such way as His Excellency may see fit.

It was then moved,

That the question of concurrence be separately put on each of the said Resolutions reported by the said Committee, tomorrow.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

The Order of the day being read for the second reading of the Bill, intituled, " An Act for the relief of *Pierre Letourneux*, Student at Law."

It was moved,

That the said Order of the day be discharged.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

It was moved,

That an humble address be presented to His Excellency the Governor in Chief, praying that His Excellency will be pleased to direct a copy of the report of the Justices of His

Les dites Résolutions étant alors lues par le Greffier, étoient comme suit :

RESOLU, Que ni le Conseil Législatif, ni l'Assemblée n'a de pouvoirs ou d'autorités Législatifs que ceux dont ils sont revêtus par l'Acte de la 31^e. de Geo. III. Chap. 31, appelé communément, l'Acte Constitutionnel, que l'une des deux Chambres ne peut exercer sans la concurrence de l'autre, et que doit sanctionner la Très-Excellente Majesté du Roi, par le Gouverneur, le Lieutenant-Gouverneur, ou la Personne ayant l'Administration du Gouvernement de cette Province.

RESOLU, Que ni le Conseil Législatif, ni l'Assemblée n'est revêtu du pouvoir de nommer aux places, mais que ce pouvoir est, d'après les principes et la pratique de la Constitution, inhérent à la Couronne, et exercé par elle.

RESOLU, Qu'il est du devoir indispensable du Conseil Législatif, comme une Branche permanente de la Législature établie par l'Acte sus-mentionné, et ayant les mêmes pouvoirs que l'autre, de s'opposer à tous efforts quelconques qui peuvent être faits pour s'arroger un pouvoir ou une autorité Législative, que la Constitution de cette Province ne garantit point.

RESOLU, Que les Résolutions de l'Assemblée qui prient *Joseph Marryatt*, Ecuyer, d'agir comme un Agent autorisé de cette Province, de veiller aux Intérêts de cette Colonie, et de communiquer avec les Ministres de Sa Majesté sur tous les points qui y ont rapport, suivant les instructions qui lui seront données par l'Assemblée, ou que l'occasion pourra l'exiger, sont une usurpation dangereuse d'un pouvoir Législatif exercé par l'Assemblée seulement, sans la concurrence des autres Branches de la Législature, et une tentative de nommer aux places, en infraction et violation directe de la Constitution,—de la Prerogative du Roi,—et des Droits et Privilèges de cette Chambre, et tendent à renverser la Constitution de cette Province.

RESOLU, Qu'une Copie des Résolutions précédentes soit présentée à Son Excellence le Gouverneur en Chef, avec une humble Adresse, pour assurer Son Excellence que cette Chambre est fermement résolue de soutenir la Constitution de cette Province, telle qu'elle est établie par la Loi,—la Prerogative Royale,—et l'Indépendance du Conseil Législatif ; et pour prier Son Excellence de vouloir bien mettre ces Résolutions et les Assurances du Conseil Législatif au pied du Trône, de telle manière que Son Excellence jugera convenable.

Il a été alors proposé,

Que la question de concurrence soit séparément mise, demain, sur chacune des dites Résolutions rapportées par le dit Comité.

La question de concurrence étant mise sur cette motion,

Il a été résolu dans l'affirmative.

L'Ordre du Jour étant lu pour la seconde lecture du Bill, intitulé. " Acte en faveur de *Pierre Louis Letourneux*, " Etudiant en Droit."

Il a été proposé,

Que le dit Ordre du Jour soit déchargé.

La question de concurrence étant mise sur cette motion.

Il a été résolu dans l'affirmative.

Il a été proposé,

Qu'une humble Adresse soit présentée à Son Excellence, le Gouverneur en Chef, priant Son Excellence de vouloir bien ordonner qu'une Copie du Rapport des Juges de la Cour